

國立中山大學人力資源管理全英語碩士學位學程 英國諾丁漢特倫特大學雙學位甄選辦法

GHRM, NSYSU/NTU DUAL DEGREE SELECTION REGULATION

107.5.30 學程會議通過

Approved by International Program Meeting on the 30th of May, 2018

1. 本甄選辦法依據本校「國立中山大學與境外大學校院辦理雙學位實施辦法」及「英國諾丁漢特倫特大學和國立中山大學雙學位合約」訂定之。
This selection regulation is made in accordance with “National Sun Yat-sen University Implementation Guidelines for Double Degree Programs” and “Nottingham Trent University and National Sun Yat-sen University Collaboration Agreement (Dual Degree)”.
2. 申請資格：人力資源管理全英語碩士學位學程之在學學生，取得雅思成績 6.5(含)以上者，於每年 9 月底前需完成申請。
Application Qualification: All GHRM MBA students who obtained an IELTS score above 6.5 points can apply to join the NTU/GHRM Dual Degree. Application deadline is SEP 30th.
3. 甄選委員會：由學程主任邀請本學程及本校專任或專案助理教授(含)以上之教師 3 至 5 人組成，以處理相關流程及決策。
Assessment and Selection Committee: The GHRM Program Director will invite university tenure-track faculty members to form a committee. The committee will conduct an assessment of applicants and their submitted documents and collectively decide which students will be offered a place on the Dual Degree Program.
4. 申請流程：
甄選方式：書審 50%、面試 50%。
書審：需繳交文件包含申請表(如附件)、英語能力證明、英文在校成績單及自傳。
Application Requirements: Documentary review 50% and Interview 50%
Application Documents: Applicants need to submit an application form (page), English proficiency certificate, English transcript and autobiography.
5. 錄取員額為 5 位，甄選結果預計於每年 10 月中公告。
Admission quota is 5 students each year and the admission result will be announced before mid-October.
6. 學生義務：
依本辦法核准出國參與雙學位之學生，應遵守並履行下列義務。
 - (1) 出國前應完成出國期間之意外、旅遊或醫療保險。
 - (2) 學生出國期間，應依「人力資源管理全英語碩士學位學程及英國諾丁漢特倫特大學雙學位合約」修習並通過規定課程，並嚴格遵守該校相關規章及該國法規。
 - (3) 學生返國後，需於 15 天內完成返校手續並繳交返國報告乙份，由本學程公告於網頁提供參考，並參加學程相關交流推廣活動。
 - (4) 學生若因故需縮短或延長英國就學時間，須同時向諾丁漢特倫特大學及本校申請並獲核准。

Student Obligations:

- (1) Accepted/Admitted students shall complete the following requirements.

- (2) Apply for and obtain insurance to cover accidents, sudden illness and/or hospitalization.
- (3) Students shall follow Nottingham Trent University and National Sun Yat-sen University Collaboration Agreement (Dual Degree) regulations, NTU regulations and UK law for the duration of study in the United Kingdom.
- (4) Students shall complete the NSYSU return to university procedure and submit a Dual Degree study report within 15 days of returning to NSYSU, Taiwan. The report will be shared on the GHRM MBA website and in related promotional events/materials.
- (5) If a student wishes to shorten or extend their studies in UK, permission must be granted by both universities.

7. 本辦法未盡事宜，悉依本校相關法規辦理。

For matters not mentioned here, please refer to relevant University regulations and guidelines.

8. 本辦法經學程會議通過後實施，修正時亦同。

These regulations will be implemented after being approved at the program meeting. Any amendments must also receive the same approval.

英文檢定成績及申請時間依每年公告為準。

The English test results and application time are subject to the annual announcement.